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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z prośbą o dokonanie przeglądu stanu chodników na ulicy Andersa oraz o obniżenie 
krawężników przy zjazdach z tej w ulice osiedlowe i na parkingi.

W tej chwili jazda po chodniku wzdłuż ulicy Andersa np. wózkiem z dzieckiem jest co najmniej trudna.
W okolicach Andersa 7 (zjazd na parking, wjazd na zaplecze sklepu), Andersa 9, Andersa 11 (gdzie 
zlokalizowane są wjazdy na parkingi osiedlowe) krawężniki mają około 20-30 cm wysokości. 

Zwracam się z prośbą, aby w ramach posiadanych przez ZIM środków obniżyć krawężniki, tak by 
zapewnić bezpieczne przejście wzdłuż ulicy, tym bardziej że jest to jeden z głównych ciągów pieszych 
na Osiedlu Niepodległości. 

Z poważaniem

Marcin Dadel




